

Sayın Mesut Mezkit, sosyal bilimler alanında bir çok konuyu içerecek, okuyucuların bilgi iklimini hareketlendirecek, gelecek nesillere de hitap edebilecek bir dergi yayınlamak istediğini, benim de kendileri için bu dergiye katkı sağlayıp sağlamayacağını sorduğunda epeyce heyecanlanmıştım. Genellikle prestij dergiler, hakemli-hakemsiz bilimsel yazılarla donatılmış yayınlar bildiklerimizden olmasına karşın böyle bir çalışma benim için bir ilki teşkil ediyordu ve memnuniyetim had safhada idi. Derginin formu, içeriği ve diğer konularına yönelik beyin fırtınasına başladıktan sonra bir de adı hakkında karar verilmesine sıra geldiğinde çok sayıda isim belirtilmesine karşın Yeni Fikir’de karar kılındı. Bunun sebebi sosyal bilimler alanında her türlü fikrin ciddi şekilde ele alınarak dergiye sunulması ve insanları bilgi açısından donatması idi.

Dergi, şimdi 6. Sayı ile karşınızda. Başlangıçta bir çok kişinin ülkenin ekonomik sıkıntı yaşadığı zamanda çıkartılan bu derginin ne kadar sürdürüleceği sorusu ile karşılaşmışken altıncı sayıya gelinmesi de amacın ciddiyetini ortaya koymaktadır. Her sayıda ilginç yazılarla karşınıza çıkan bu derginin uzun soluklu olacağına ve topluma gittikçe daha fazla katkıda bulunacağına inanıyorum.

Bu sayımız külliyat olacaktır. Bunu gelenek haline getirerek iki yıllık sayılarımızın makalelerini, özellikle akademik olanlarını toplu halde sunmayı amaçladık. Kalıcı olmanın, özellikle araştırmalara kaynak teşkil edilebilmenin çabasını sunma gayretindeyiz. Dolayısıyla bütün güçlükleri aşarak yolumuza devam ediyoruz.

Artık, Yeni Fikir Dergisi sitesi hayat geçirilmiş olduğundan www.yenifikirdergisi.com adresinden takip edebilirsiniz. Katkılarınızı bekliyoruz.

Yedinci sayımızda buluşmak ümidiyle...
Mükerrem KÜRÜM (Yayın Kurulu Üyesi)

Editor's Notes...

I was very excited when Mr. Mesut Mezkit asked me if I can contribute to the magazine that he was planning to publish which covers massive information about social sciences and which will revive readers' reading enthusiasm. Generally prestigious magazines, such as refereed journals and journals full of academic articles were familiar to me but as this was going to be my first experience I was very happy. After a challenging brain storm for magazines form, content and topics we also discussed on magazine's possible names and we agreed on the name "The New Idea". The reason for this was that this magazine examined all articles of social science deeply and provided people lots of information.

Now, this is our 6th issue. At first many people thought that it was very hard to survive in this economical crisis however, our publishing 6th issue revealed our determination. I believe that this magazine which presents very interesting information in each issue will last very long and will contribute more and more to society.

This issue will consist of collected works. Making this a tradition, we tried to present almost all articles of our two year issues, especially academic ones in this issue. We strive hard to last long and become be resource of information for re-searches. For this reason we continue our way regardless of all difficulties.

From now on, web site of The New Idea Magazine is activated and you may check our site from www.yenifikirdergisi.com.

Mükerrem KÜRÜM
Aus dem Editor.....

Sehr geehrte Mesut Mezkit, wollte als Sozialwissenschaftler, einschliesslich eines Multi-Ausgabe einer Zeitschrift veröffentlichen. Dieser Zeitschrift animierte den Lesernkenntnisse und bewegte die Atmosfer. Normalerweise renommierten Zeitschriften, Non-referierten wissenschaftlichen Schriften, obwohl mit dem, was wir wissen, referierten Publikationen ausgestattet, eine solche Studie ist eine Premiere für mich war konstituiert und extreme Zufriedenheit. Nach dem Start die Zeitschrift Form, Inhalt und andere fragen, ging es darum um die Name des Zeitschriftes. Obwohl eine grosse Anzahl von neuen Ideen war, haben wir uns für die Namen (Yeni Fikir) beschlossen. Der Grund für diese, indem sie ernsthaft die Idee, alle Arten in dem Gebiet der Sozial-Zeitschriften wurden eingereicht und Befähigung der Menschen zur Information.

Die Zeitschrift ist jetzt mit dem 6. Zahl vor ihnen. Am anfang dachten viele Menschen, wie lange es dauern würde mit dieser Zeitschrift bei diesem ökonomischen Kriese, daraufhin zeigt die Ernsthaftigkeit des Zweckes mit der 6. Zahl. Jede Ausgabe des Zeitschriftens, die bei der langfristigen Lesungen wird interessant sein und ich glaube die Gemeinde wird mehr und mehr dazu beitragen.

Diese Zahl wird Corpus werden. Die Artikeln von zwei Jährigen Zahlen, vorallem den akademischen haben wir in Massen zu präsentieren geplant. Als dauerhafte, sind in einem bestimmten Aufwand für Forschung bieten, stellen eine Ressource, um den Aufwand zu erhalten. Daher Überwinden wir die Herausforderungen, denen wir auch weiterhin auf unserem Weg haben und weiter machen würden.

Jetzt können sie uns auch von unserem Webseite www.yenifikirdergisi.com nachfolgen. Wir freuen uns auf ihre Beiträge.

Mükerrem KÜRÜM